
Woningbouwvereniging 
heerJansda,n 

Misschien wel de belangrijkste uitkomst voor het bestuur van het visitatierapport is de 

bevestiging dat onze vereniging sterk is geworteld in de Heerjansdamse gemeenschap. Dat is 

iets waar we voor staan en waar we trots op zijn. 

Daarnaast constateren we dat de aanzienlijke veranderingen in 

de Volkshuisvesting haar sporen achterlaat en dit vraagt van de organisatie een behoorlijke 

inspanning. Ook als kleine organisatie zonder personeel is er geen keuze voor wat wel en 

wat niet gedaan moet worden. 

De Raad van Bestuur en de Raad van Toezicht herkennen zich in de uitkomsten van het 

rapport. Zowel de benoemde zaken die goed gaan als de benoemde attentie- en 

verbeterpunten kunnen wij goed plaatsen. 

Dit maakt dat wij vol energie en ambitie de benoemde verbeterpunten zullen oppakken 

zodat we de continuïteit van de vereniging en de erkende meerwaarde voor Heerjansdam 

kunnen blijven borgen. 

Wij zullen uiteraard onze stakeholders bij dit proces betrekken en wij danken hen ook voor 

de geleverde input. 

Het bestuur spreekt haar waardering uit voor de constructieve en prettige samenwerking 

met de commissieleden van Raeflex. 
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voo zitter raad van bestuur voorzitter RvT. 


